
Distriktsoverdragelse i Distrikt Storå  

På distriktsledelses- og stabsmødet den 4. juni 2024 blev der foretaget distriktsoverdragelse, og den nye 
distriktsledelse blev kons�tueret.  

  
Distriktsledelsen for 2024-25 består af:   
DG     Bety From Jensen, Ikastegnens YMC  
DGE   Eigil Juhl, Vildbjerg YMC  
DGEE Niels Chris�an Kobbelgaard, Sunds YMC 
Sekretær og skatmester er Anete Kjærsgaard, 
Ikastegnens YMC.  

I ledelses-og stabsmøderne deltager herudover DW 
Arne Jørgensen, Hardernes YMC.  

  

  
 
Præsenta�on af DG Bety From Jensen.  

Jeg, Bety From Jensen, er en del af ledelsen i distrikt Storå. Jeg ser frem �l arbejdet 
– og ser især frem �l at møde jer i mange sammenhænge. Jeg håber, at mit moto 
fra Ikastegnens Y´s men´s klub også må gælde her, nemlig ”at være medarbejdere 
på hinandens glæde”.  
Jeg har været medlem af Ikastegnens Y´s men´s klub i 11 år. Jeg har altså været med 
fra klubbens chartring i 2012. I det nye klubår er jeg past præsident i klubben.  
Jeg er pensioneret præst. I min pensionis�lværelse er jeg ud over engagementet i 
Y´s men involveret i bl.a.   
  

• Bibelcaféen i Bording med bibelstudier for afviste asylansøgere fra Udrejsecenter Kærshovedgård,   
• Kvindernes Mødested i Ikast  
• Interna�onale gudstjenester i Ikast – Church-a-cross  
Uddannelsesmæssigt er jeg  
• Cand. Theol fra Københavns Universitet  
• Demenskoordinator  
• Pastoral klinisk uddannelse fra Lovisenbergcenteret, Oslo  
• B.A. i arabisk sprog og arabisk kultur fra Århus Universitet  

Jeg har ha� ansætelse som   
• demenskonsulent i Samvirkende Menighedsplejer, nu Menighedsplejen i Danmark  
• Religionsmødemissionær i Cairo, Egypten, ansat af Det Danske Missionsselskab, nu Danmission  
• Præstevikar i Viborg S��, slutende med fast ansætelse i Storpastoratet Sunds, Haderup, Feldborg, Grove, 

Simmelkær og Ilskov  

Privat er jeg enke. Min mand Bruno Bødker Hansen var sognepræst i Højdevang sogn i 11 år, inden vi rejste �l 
Egypten. Min mand døde i Cairo.  
Vi fik ingen børn. Jeg er rigt velsignet med mine søskendes børn og børnebørn.  

Jeg ser frem �l �den i distriktsledelsen. Jeg vil bestræbe mig på det, som er mit moto: ”At være medarbejdere på 
hinandens glæde”.  

  
 
 
  



Præsenta�on af DGE Ejgil Juhl.  
Jeg er 62 år, født i Jels i Sønderjylland. Da jeg gik ud af skolen e�er 9. klasse, fik jeg 
plads på landet, og jeg har arbejdet i og for dansk landbrug siden.  
I 1985 blev jeg gi� med Birgith, og vi flytede �l Vildbjerg. I 1992 købte vi et del�ds 
landbrug, hvor vi stadig bor og driver lidt øko landbrug med kødkvæg ved siden af et 
montagejob inden for staldindretning.  

Vi har 4 børn født mellem 1987 og 1996.    
Jeg har al�d været ak�v i forenings- og bestyrelsesarbejde. I de unge år i m/k lokal og 
kredsarbejde. Senere i landsdækkende race- og avlsforening inden for kødkvæg, 
poli�sk forening og 8 år i menighedsrådet i Vildbjerg.  
I 2016 var jeg med �l at starte Vildbjerg Y´s mens og har været kasserer siden.  

 

Præsenta�on af DGEE Niels Chris�an Kobbelgaard. 
 Jeg er 68 år. Gi� på 46. år med Birgit, som jeg mødte under mine studier i Århus �lbage 
i sidste årtusinde. Birgit er sygeplejerske. Vi har 3 børn – alle fra 80´erne - der med vores 
svigerbørn har skænket os 7 børnebørn. 
Jeg blev cand. teol. i 1982 og straks dere�er præst i Haderslev. Siden højskoleforstander i 
Haslev (på Haslev udvidede Højskole fra 1989 – 1997), dere�er præst i Sunds og provst i 
Herning Nordre Provs�. Fra 2011 – 2020 var jeg domprovst i Aalborg s��. 
Jeg blev medlem af Sunds Y´s Mens Club i 2008. Under vores 9 år i Aalborg var jeg med i 
Aalborg Y´s Mens Club, Aalborghus. 
I klubåret 2023-24 har jeg været præsident i min lokale klub. 
For mig er det vig�gt at være en lokal forankret klub med et vidt udsyn �l den store 

verden. Som Y´s Men er vi �l for mennesker og foreninger i det nære, men vi er også medlemmer af en 
verdensomspændende organisa�on – og det forpligter. Vi skal hjælpe og støte kirkeligt forankret lokalt og regionalt 
børne- og ungdomsarbejde og andet der er båret af frivillige – og vi skal være med �l at a�jælpe den nød, vi er 
vidner �l, når vi ser ud i verden. Vi er �l for verden ikke alene for os selv, selv om kammeratskabet i den lokale klub 
vægtes højt. Jeg håber derfor på et øget samarbejdet mellem klubberne i Storå distrikt. For mig er det godt at have 
projekter, vi er sammen om ud over de gode regionale projekter, alle naturligvis støter op om.  
Jeg ser frem �l arbejdet i Distrikt Storås ledelse – lige fra mit første år som DGEE i 2024-25 og frem �l det år, jeg 
bliver DG 2026-27. 

På hjerteligt gensyn i mangfoldige Y´s Mens sammenhænge.  
  
Nåleoverrækkelse mv.  

På mødet overrakte Svend Erik Nielsen sin DG-nål �l Bety From Jensen, Bety From Jensen sin DGE- nål �l Ejgil Juhl 
og Ejgil Juhl sin DGEE-nål �l Niels Chris�an Kobbelgaard. Distriktets bibel blev overrakt �l DG Bety From Jensen.  

 
  
Desuden fik afgående DG Svend Erik Nielsen og afgående DS Peter Jørgensen overrakt distriktets stamtræ som tak 
for indsatsen for distriktet gennem årene.  


